
www.shahrvand-newspaper.ir535 19 پنجشنبه 20 فروردین 1394 | سال سوم | شماره

شهروند| ملاقات با یکی از قهرمانان مطرح پرورش اندام 
جهان برای خیلی از جوانان کشورمان تا چند ماه 

قبل ش��اید یک آرزو بود اما با تدبیر یک 
شرکت خصوصی این رویا به واقعیت 
تبدیل خواهد شد. در همین راستا 
رونی کلمن اوایل اردیبهش��ت به 
ایران می آید اما دیدن او به همین 
راحتی ها نیس��ت و علاقه مندان 

باید فیش ه��ای واری��زی با 
نجوم��ی  قیمت��ی 

 تهیه کنند!

عکس یک میلیونی!
وقتی خبر حضور کلمن در ایران به گوش رسید، علاوه بر 
طرفداران وی، خیلی مربیان این رشته نیز خوشحال شدند 
که می توانند از اطلاعات و دان��ش روز این قهرمان پرورش 
اندام جهان استفاده کنند اما اعلام مبلغ ورودی به کلاس 
کلمن همه را متعجب کرد. کسانی که قصد دارند در این 
کلاس ها ش��رکت کنند و علاوه بر آن عک��س یادگاری با 
کلمن بگیرند، باید یک میلیون و 800 هزار تومان به حساب 
گروه پرشیا که بانی اصلی حضور این قهرمان پرورش اندام 
اس��ت، واریز کنند. البت��ه این مبلغ برای پکی��ج ویژه این 
سمینار است و بس��ته های دیگر نیز با مبالغ 550، 
650 و 950 ه��زار تومان فروخته می ش��ود. 
تنها حاصل این کلاس برای ش��رکت 
کنن��دگان نی��ز ی��ک گواهینامه 
خواهد بود که مشخص نیست از 
سوی کدام سازمان به رسمیت 

شناخته می شود!
بازیگر سینما، واسطه 

زنان
خب��ری  نشس��ت  در 
حضور کلم��ن در ایران 
ک��ه  ش��د  مش��خص 
س��مینار او در 2 بخش 
مج��زا و ب��رای بان��وان 
نی��ز برگزار می ش��ود. 
نکت��ه جال��ب این که 
ای��ن  سرپرس��تی 
بخ��ش را روناک 
یونس��ی، بازیگ��ر 
سینما و تلویزیون 
برعه��ده دارد ک��ه 
از  یک��ی  همس��رش 

مسئولان شرکتی است که اسپانسر حضور کلمن در ایران 
شده اند. یونسی حضورش در این سمینار را اینطور توجیه 
می کند: »حواشی ایجاد ش��ده برایم اهمیتی ندارد و از نظر 

مالی هم سودی نمی برم.«
انتقاد یک خاک خورده

 سیدحس��ن افضلی، نایب رئیس س��ابق فدراس��یون 
پرورش اندام انتقاده��ای به جایی از حض��ور این قهرمان 
در ای��ران انجام می ده��د. او به »ش��هروند« می گوید: »نام 
کاری ک��ه می خواه��د انجام ش��ود را نمی ت��وان کلاس 
گذاش��ت، بلکه بیشتر ش��بیه یک شو اس��ت. فدراسیون 
می خواه��د برای خ��ودش درآم��دی را به دس��ت آورد و 
موج س��واری کند، آن ش��رکت اسپانس��ر نیز می خواهد 
ش��هرت به دس��ت بیاورد. وقتی مبلغ ورودیه این کلاس 
را ش��نیدم، واقعا تعج��ب ک��ردم. این که ب��ه خاطر یک 
 عکس یادگاری و یک تی ش��رت اهدای��ی در یک نمایش

 2روزه افراد باید مبلغی نزدیک به 2 میلیون پرداخت کنند، 
اصلا قابل توجیه نیست.« وی حرف هایش را این طور ادامه 
می ده��د: »حتی اگر ف��ردی بخواهد برای کنس��رت یک 
خواننده لس آنجلسی به یک کش��ور دیگر برود و برگردد، 
این قدر نباید هزینه کند. مدرک ای��ن کلاس نیز به هیچ 
دردی نمی خورد چون حتی اگر رونی کلمن در 48 ساعت 
حض��ورش در ایران اگر اص��لا نخوابد، بازه��م وقتی برای 
انتقال دانش خود به ایرانی ها ندارد. شاید بهتر بود به جای 
این که رونی کلمن به ایران بیای��د، یک ماکت از او را جایی 
قرار می دادند و برای عکس انداختن با آن ماکت مبلغی را 

دریافت می کردند!«
توضیحات رئیس فدراسیون

ناصر پورعلی فرد، رئیس فدراسیون پرورش اندام درباره 
انتقادات وارد شده به مبلغ دریافتی بابت کلاس رونی کلمن 
در ایران به »ش��هروند« می گوید: »این کار از س��وی بخش 
خصوصی انجام می شود و البته فدراسیون نیز تاییدیه لازم 
را برای حضور کلمن صادر کرده اس��ت. ه��دف ما این بود 

که از حضور این قهرمان پرورش ان��دام و علم روز دنیا بهره 
ببریم و در جریان قیمت گ��ذاری این کلاس نبودیم. البته 
وقتی قیمتهای این کلاس را متوجه شدم، اسپانسری که 
این کار را انجام می ده��د را فراخواندم و او هم توضیحاتی 
ارایه داد. متوجه شدم که فقط افراد محدودی می توانند در 
بخش ویژه سالن بنشینند و یک میلیون و 800 هزار تومان 
پرداخت کنند و حتی بلیت های درجه پایین تا 300 هزار 

تومان نیز قیمت دارد.«
پورعلی فرد خبر از بررس��ی اتفاقات و نظ��ارت کامل بر 
ماجرا می دهد: »در حال بررس��ی هستیم و خواستیم که 
مکتوب اطلاعات به فدراسیون ابلاغ شود. فدراسیون درباره 
این مس��أله بی تفاوت نیس��ت و نظارت کافی را دارد چون 
ما نمی خواهیم حق کسی ضایع شود. آنطور که شنیده ام 
استقبال خوبی هم از این سمینار شده و امیدوارم به بهترین 

شکل انجام شود.«
پورعلی فرد درباره این که گفته می ش��ود فدراس��یون 
نیز از حضور کلمن نف��ع مالی خواهد برد، می گوید: »قطعا 
همین طور خواهد بود چ��ون مدارکی ک��ه از این کلاس 
به اعضا اهدا می ش��ود، با مهر فدراسیون است و ما هم باید 
مبلغی را دریافت کنیم. در صدد هستیم تا در تابستان یکی 

از اساتید دیگر را توسط  فدراسیون به ایران بیاوریم.«
به نام مردم، به کام...

این که یک قهرمان بزرگ قرار اس��ت به ایران سفر کند، 
به س��ود ورزش ایران اس��ت ولی به نظر می رس��د حضور 
کلمن در ایران که با سروصدای زیادی همراه شده و حتی 
در شبکه های اجتماعی از صف بس��تن برای دیدن او یاد 
می شود، فقط به نام مردم باشد و درواقع سود آن به جیب 
کس��انی برود که خودش��ان را خادم مردم می دانند. حتی 
برخی از نزدیکان فدراس��یون معتقدند ک��ه مبلغی که از 
این کلاس قرار است به فدراسیون تعلق بگیرد، به حساب 
فدراسیون نخواهد رفت و به حس��اب های شخصی واریز 

می شود!

»شهروند« از حضور» رونی کلمن« گزارش می دهد

سفر پرحاشیه قهرمان پرورش اندام جهان به ایران
 رئیس فدراسیون  : درحال بررسی ماجرا هستیم               رئیس سابق فدراسیون  : کنسرت های لس آنجلسی هم این قدرهزینه ندارد!

کشتی را نوازش کنید

1- شرایط تیمی که برای ش��رکت در مسابقات 
جام جهان��ی عازم آمریکا ش��ده، خوب اس��ت ولی 
ایده آل نیست. کشتی گیران مثل همیشه با نهایت 
توان تلاش کردند تا خود را برای رفتن روی سکوی 
قهرمانی این رقابت ها آماده کنند اما یک ضعف بزرگ 
وجود دارد به نام انرژی مثبت. تیمی که ما شاهدش 
هس��تیم، از بعد روحی و روانی عقب  اس��ت. منظور 
این نیست که کشتی گیر انگیزه ندارد، حرف حقیر 
بحث نوازشی است؛ بحث نوازشی همان یک »خسته 
نباشی« است که یک مسئول به ورزشکار می گوید؛ 
کسی این کار را نکرد و انگار خستگی روی دوش این 
ورزشکاران مانده است. در کشتی دنیا این گونه است 
که هر تیمی بخواهد به مس��ابقات بین المللی برود،  
انتظار حضور مسئولان را در کنار خود دارد. شاید  این 
مسأله از نظر ورزش حرفه ای انتظار به جایی نباشد 

ولی ماجرای کشتی با همه رشته ها فرق دارد. 
2- وزارت ورزش باید بیش��تر به کش��تی توجه 
کند،  چون این تیم  سال گذش��ته در آمریکا قهرمان 
شده و امسال هم هر نتیجه ای جز قهرمانی می تواند 
ناکامی را روی پیش��انی این تیم بچسباند. از سویی 
کشتی گیران و کشتی دوستان به گودرزی به عنوان 
وزیر ورزش علاق��ه دارند و از زمانی که پایش را برای 
کس��ب رأی اعتماد به مجلس گذاشت،  طرفدارش 
بودند ولی اینها توقع ایجاد می کند. انتظار وقتی زیاد 
می شود که بدانیم وزیر ورزش کشتی گیر قابلی بوده 
و درد این رش��ته را به خوبی می دان��د. گودرزی باید 
بداند این مسئولیت ها جاودانه نیست؛  پس بهتر است 
در روزهایی که افراد مسئولیتی دارند، به نحو احسن 

از پس آن بر بیایند.
3- بگذریم، پرونده حمایت از تیم ملی کشتی آزاد 
برای این دوره که بسته شد؛ حالا زمان آن است که 
آزادکاران غی��رت ایرانی را به نمایش گذاش��ته و در 
رقابت هایی که بعد از مسابقات جهانی بالاترین سطح 
را در کشتی جهان دارد، بدرخشند. آنها بدانند که این 
مسابقات ارزش بالایی برای قدرت های کشتی جهان 

و به ویژه آمریکا و روسیه دارد.
4- نفرات اعزامی به آمریکا از نظر تجربه و شمای 
فنی جزو بهترین ها هس��تند. با توج��ه به برگزاری 
فرآیند انتخاب��ی بهترین تیم ممکن به مس��ابقات 
اعزام ش��ده اند و آنهای��ی که روی تش��ک می روند 
تمام پتانس��یل کش��تی ایران را در مش��ت دارند و 
آماده ارایه توانایی شان هستند. باید امیدوار بود که 
کشتی گیرانی که حتی در عید نوروز از خانواده شان 
زدند و به عشق پرچم کشورشان فقط تمرین کردند،  

جام قهرمانی را بالای سر ببرند.

 بکام در فیلم چینی ها
دیوید بکام در فیلم تبلیغاتی المپیک زمس��تانی 
پکن 2022 حضور دارد. در این فیلم که برای حمایت 
از انتخاب پکن به عنوان میزبان بازی های المپیک و 
پارالمپیک زمستانی 2022 ساخته شده، یائو مینگ، 
ستاره بسکتبال چین و شوان وایت، قهرمان اسنوبورد 
المپیک هم حض��ور دارند. دیوید ب��کام از برگزاری 
المپیک 2012 در لن��دن نیز حمایت کرده بود. این 
فیلم بعد از بازدید کمیته  ارزیابی کمیته بین المللی 
المپیک از پکن پخش و با عن��وان »پکن 2022« در 
رسانه های اجتماعی منتشر ش��د. پکن و آلماتی، 2 
نامزد میزبانی بازی های المپیک زمس��تانی 2022 

هستند. 

بلاتر، حامی صهیونیست ها
س��پ بلاتر، رئیس فیفا نمی خواهد شاهد تعلیق 
رژیم صهیونیستی از فوتبال جهان به علت اقدام این 
رژیم در جلوگیری از فعالیت تیم های ملی و باشگاهی 
فلسطین باش��د! درحالی که رژیم صهیونیستی در 
رفت و آمد بازیکنان فلس��طینی میان غ��زه و کرانه 
باخت��ری و خروج تیم های فلس��طینی محدودیت 
ایجاد می کند، فلسطین پیشنهاد تعلیق اسراییل را 
به کنگره فیفا در زوریخ ارایه کرد. بلاتر گفت تعلیق 
یک فدراس��یون ملی به هر دلیلی، چیزی است که 
همواره به کل این سازمان لطمه می زند. رئیس فیفا 
همچنین افزود: »تلاش می کند فدراسیون فوتبال 
فلس��طین را از درخواس��ت برای تعلیق اس��راییل 
منصرف کند.« در این ش��رایط لوئیس فیگو، نامزد 
انتخاب آتی فیفا در کنفرانسی در قاره آفریقا بلاتر را 
شخصی به ظاهر آرام و پردسیسه خواند و به انتقاد 

شدید از او پرداخت.

فلپس به دنیای شنا بازگشت 
مایکل فلپس آمریکایی بع��د از 6 ماه محرومیت 
از مس��ابقات هفته  آینده در مسابقات شنای آریزونا 
ش��رکت خواهد کرد. فلپس پی��ش از این به مدت 
2سال اعلام بازنشستگی کرده بود و بعد از آن در  سال 
2014 در مسابقات شهر »مسا« شرکت کرد. سپتامبر 
 سال گذش��ته نیز مایکل فلپس به دلیل تخلف در 
رانندگی در شهر بالتیمور بازداشت شد و برای مدتی 
در مسابقات ورزشی حضور نداشت. فلپس 29ساله 
درحال حاضر در شرایط آزادی به قید ضمانت قرار 
دارد. این شرایط 18 ماه ادامه خواهد داشت. باتوجه 
به محرومیت های این شناگر گفته شده است که او 
نمی تواند در مسابقات جهانی ماه آگوست به عنوان 

نماینده آمریکا حضور داشته باشد. 

نگاه

ورزش جهان

تیتر بازی

  تقویم سازمان لیگ در سال 94 در اختیار خاکپور، 
سرمربی تیم فوتبال امید قرار گرفت تا برنامه ریزی این 

تیم تا شروع مسابقات مرحله دوم انجام شود.
  کریم باقری و حس��ین عبدی به عنوان دستیاران 

ایرانی برانکو ایوانکوویچ در پرسپولیس معرفی شدند.
   بناب��ر اع��لام وزارت ورزش انتخابات فدراس��یون 
وزنه برداری در تاریخ 7 اردیبهشت ماه برگزار می شود.

   تاکوان دین،  گارد راس 193 سانتی متری آمریکایی 
برای ادامه فصل به تیم بسکتبال مهرام پیوست.

 اعضای هیات مدیره استقلال بودجه 31 میلیاردی 
برای فصل آینده لیگ برتر تصویب کردند.

   اعضای تیم ملی کشتی آزاد کشورمان برای شرکت 
در مس��ابقات جام جهانی بامداد دیروز راهی آمریکا 

شدند.

خوروش: حضور اسکوچیچ در سپاهان شایعه  است
ایوانکوویچ:  از حاشیه می ترسیدم به ایران نمی آمدم

صاحب پناه:کجای دنیا مربی تیم س��وم جدول را 
عوض می کنند؟

افشارزاده: کاش استقلال هم یک »هدایتی« داشت
تیموریان: فقط خدا می تواند فوتبال مرا تمام کند

موضع گیری سران والیبال و فوتبال 
درباره مسأله بانوان 

ش�هروند| هرچند هنوز واقعا مش��خص نشده 
آیا بانوان ایرانی مجوز حضور در س��الن های ورزشی 
برگزارکننده بازی های آقایان را به دست آورده اند یا 
نه، روسای فدراسیون های جهانی والیبال و فوتبال از 
اخبار منتشر شده درباره آزادی ورود خانم ها استقبال 

کردند.
تشکر گراسا

سایت فدراس��یون جهانی والیبال در گزارشی به 
اقدامات انجام ش��ده در ایران برای حضور بانوان در 
مسابقات ورزشی اشاره کرد و نوشت: »سال گذشته 
با افزایش توجه رسانه ها به مسأله محدودیت حضور 
زن��ان در اس��تادیوم های ایران، این مش��کل به اوج 
حساسیت خود رسید. در طول این مدت، فدراسیون 
جهانی ب��ا رئیس جمه��وری ای��ران و فدراس��یون 
والیبال ایران تماس گرفت ت��ا درباره حضور زنان در 
استادیوم ها رایزنی کند. گراس��ا، رئیس فدراسیون 
جهانی والیبال هم از تمامی خانواده  والیبال خواست 
تا خواستار دسترسی زنان به ورزش به اندازه یکسان 
در سراسر دنیا شوند. البته چندی قبل، این نهاد بعد 
از برگزاری جلسه ای با حامیان حقوق بشر از میزبانی 
ایران برای مسابقات والیبال جلوگیری کرد.« گراسا، 
رئیس فدراسیون جهانی این رشته نیز ضمن تشکر 
از مقامات مربوطه در ایران، حضور بانوان در میادین 
والیبال را گام��ی رو به جلو برای والیبال پیش��رفته 
ایران نامید. پیغام او در یکی از شبکه های اجتماعی 
و مصاحبه ها، حاوی کلی آرزوی خوب برای والیبال 
ما بود.: »هنوز کاملا مش��خص نیست که چه زمانی 
این قانون وضع خواهد شد، با این حال قدم هایی در 
راه درس��ت برای ورزش جهانی برداشته شده و این 
رضایت بخش است که رایزنی های ما در سال گذشته 
باعث پیشرفت های مثبت شده است.« حرف های او 
برای جامعه والیبال ما هم خوشحال کننده است چون 
اخیرا فرصت های خوب میزبانی را به دلیل ممنوعیت 

ورود بانوان از دست داده ایم.
استقبال   بلاتر

موازی با گریسا، سپ بلاتر، رئیس فیفا ابراز امیدواری 
کرد درس��ت مانند والیبال در عرصه فوتبال هم ورود 
بانوان ایرانی به ورزش��گاه های کش��ورمان آزاد اعلام 
شود تا همه جنسیت های به ش��کل یکسان از دیدن 
جادوی توپ گ��رد لذت ببرند. او پی��ش از این بارها از 
سران فوتبال ایران و شخص حسن روحانی درخواست 
کرده بود ورود بانوان به س��الن ها را آزاد کنند و حتی 
در اج��لاس ویژه روز جهان��ی از بی توجهی ایرانی ها و 

رئیس جمهوری از درخواستش گله کرده بود.

کی روش عصبانی فدراسیون را ترک کرد

مرتیکه خودتی!
ش�هروند| کارلوس کی روش در هیاهوی ماندن 
یا نماندن در فوتبال ایران روز گذشته دوباره چشم ها 
را به خودش خیره کرد؛ این بار اما نه با مصاحبه علیه 
مربیان وطنی ی��ا تهدید به کناره گیری. س��رمربی 
پرتغالی تیم مل��ی پ��س از گرفت��ن رأی اعتماد از 
اعضای هیأت رئیس��ه برای دیدار با علی کفاش��یان 
راهی فدراس��یون فوتبال ش��د. او در پایان جلس��ه  
دوساعته اش با رئیس فدراسیون، با عصبانیت قصد 
ترک ساختمان س��ئول را کرد که در طبق همکف 
عباس ترابیان، مخالف همیش��گی اش را ملاحاظه 
کرد. به گ��زارش مهر، کی روش در عی��ن ناباوری به 
زبان فارس��ی به ترابیان گفت: »مرتیکه خودتی!« او 
مقابل در فدراس��یون فوتبال خبرنگارانی را دید که 
قصد مصاحبه داش��تند. کی روش رو ب��ه آنها کرد و 
گفت: »برایم جالب است که ترابیان، مرا در صحبت 
با شما با لفظ مرتیکه یاد نمی کند!« کی روش وقتی 
با  اصرار خبرنگاران برای مصاحبه درباره شرایطش در 
تیم ملی روبه رو شد با یک جمله پرتنش از این موضوع 
طفره رفت: »وکیلم را می بینم و از یک رسانه شکایت 
می کنم؛ صحبت های کثیف و نادرستی است که با 
آبروی افراد بازی می کنند.« منظور سرمربی تیم ملی 
مطلبی مبنی برنقش داش��تن کی روش در ترانسفر 
حقیقی و منتظری به خارج از کشور بود. اما تکلیف 
کی روش چه می شود؟ کفاشیان دراین باره توضیح 
داد: »به نتیجه خاصی نرسیدیم. این بحث همچنان 
ادام��ه دارد و ط��ی روزهای آینده وضع وی روش��ن 

خواهد شد.« 

ذره بین

حاشیه

حسین جمشیدی- ش�هروند| تیمی که یحیی 
گل محمدی ساخته و این روزها در لیگ برتر می درخشد،  
ش��اید یکی از زیباتری��ن بازی ها را در چند  س��ال اخیر 
فوتبال ایران ارایه می دهد. ای��ن تیم که در ابتدای فصل 
در قعر جدول دست وپا می زد،  حالا به مدعیان قهرمانی 
چس��بیده و فردا نیز باید در یکی از مهم ترین دیدارهای 
خود مقابل استقلال قرار بگیرد. سرمربی ذوب آهن که با 
روی کار آمدن برانکو در پرسپولیس دیگر شانس بازگشت 
به این تیم برای فصل آینده را از دست داد،  معتقد است، 
تیمش می تواند، هم از طری��ق لیگ و هم جام حذفی به 
کسب سهمیه لیگ قهرمانان آسیا فکر کند. گفت و گوی 

»شهروند« با یحیی گل محمدی را در ادامه می خوانید: 
   در یک دیدار حساس فردا باید به مصاف استقلال 

بروید. دراین باره صحبت کنید.
بازیکنان م��ا انگیزه خوبی ب��رای این دی��دار دارند و 
امیدوارم ک��ه بازی خوب��ی از آب در بیاید. ه��م ما و هم 
استقلال به ش��دت به 3 امتیاز این دیدار احتیاج داریم و 
فقط امیدوارم بازی برنده داشته باشد تا حداقل یک تیم 
به هدفش برسد. ما هم قطعا در ادامه روندرو به رشد خود 

برای پیروزی به میدان می رویم.
     استقلال در 2 بازی اخیر خود شکست خورده،  این 

مسأله برگ برنده شما محسوب می شود؟
تصور نمی کنم بازی های گذشته تأثیر چندانی روی 
بازی استقلال بگذارد. ما روی نقاط ضعف و قوت این تیم 
تمرکز می کنیم،  نه این که به باخت های گذشته آنها کار 
داشته باشیم. باخت برای همه تیم ها رخ می دهد و مهم 

درآمدن از بحران است.

     نحوه بازی تیم شما و نتایجی که می گیرید،  مورد 
تحسین خیلی از کارشناسان قرار گرفته است. این 

نحوه بازی را از تیم یا مربی خاصی الگو گرفتید؟
من از تیم خاص��ی الگوب��رداری کردم و ن��ه از مربی 
خاصی. البت��ه کار گواردیولا و مورینیو و س��ایر مربیان 
اروپای��ی را دنبال می کنم اما نحوه ب��ازی تیمم به خودم 
مربوط می شود. ما بازیکنانی داریم که به این نحوه بازی 
مرتبط هس��تند و وقتی ابزار باش��د، تیم همان طور که 
مربی می خواهد بازی می کند. مالکیت توپ ما در زمین 
بالاست و همین باعث شده که بازی تماشاگر پسندی را 

ارایه دهیم.
     اخیرا ج�واد نکونام از تیم مل�ی خداحافظی کرد،  
دقیقا به نحوی که شما و خیلی از بزرگان دیگر فوتبال 

ما غریبانه خداحافظی کردید ...
چون جواد نکونام خیلی ناگهانی تصمیم گرفت،  کسی 
آمادگی این را نداشت که در بازی با سوئد برای او مراسمی 
برگزار کند اما نکونام با بازی هایی که در این چند س��ال 
انجام داد به اسطوره فوتبال ملی ما تبدیل شد. بازیکنان 
جوان باید از جواد به عنوان الگو استفاده کنند و فدراسیون 
نیز در آینده یک بازی تدارکاتی در ش��أن نکونام برای او 

برگزار کند.
     نظرت�ان درب�اره ک�ی روش و مس�ائل پیرام�ون 

جدایی اش چیست؟
این روزها فوتبال ما پر شده از اظهارنظرها درباره رفتن 
یا ماندن کی روش. به نظرم این فضایی که به وجود آمده 
جالب نیست،  اگرچه بهترین گزینه در شرایط فعلی برای 
فوتبال ایران همین مربی اس��ت. باید ش��رایط ماندنش 

توسط فدراس��یون فراهم ش��ود چون صلاح فوتبال ما 
در این اس��ت. حالا این که برخی روی منافع ش��خصی 
می گویند او بماند یا نه به من ارتباطی ندارد اما کسی الان 

نمی تواند جای کی روش را بگیرد.
     چند ب�اری قبلا بحث مربیگری ش�ما در تیم ملی 
به عنوان دس�تیار کی روش مطرح ش�ده بود اما این 

ماجرا هیچ وقت جدی نشد. چرا؟
اتفاقا در چند دوره این موضوع خیلی جدی دنبال شد 
اما دیگر من سرمربی ذوب آهن شدم و به نیمکت تیم ملی 
فکر نمی کنم. حالا هم ابت��دا باید تکلیف خود کی روش 
مشخص شود و بعد درباره آینده او و دستیارانش صحبت 

کنیم. 
   برانکو ایوانکوویچ،  سرمربی سابق شما در تیم ملی 
هدایت تیم�ی را برعهده گرفت که قب�لا بازیکن و 

سرمربی اش   بودید.
برانکو مربی شناخته شده ای است و برای پرسپولیس 
هم گزینه خوبی محسوب می شود. واقعا وقتی این خبر 
را ش��نیدم،  خوش��حال ش��دم و در اولین فرصت سعی 
می کنم که نزد او بروم و بعد از 9 سال با این مربی صحبت 
کنم. شاید یکی از بهترین خاطرات من یعنی گلزنی در 
جام جهانی 2006 وقت��ی بود که برانک��و روی نیمکت 

تیم ملی حضور داشت. 
   ام�ا خیلی ه�ا از ش�ما به عن�وان گزین�ه اصل�ی 

پرسپولیس برای فصل آینده سخن می گفتند!
واقعا مهم نیس��ت که چه کسی سرمربی پرسپولیس 
شود و برای کس��ی که واقعا پرسپولیسی باشد،  مهم این 
است که تیمش موفق شود. من هم قطعا از سرمربیگری 

برانک��و حمایت می کنم چون یک س��رمربی به تنهایی 
نمی تواند همه بارها را به دوش بکش��د. هیچ وقت هم به 
دنبال این نبودم که به پرسپولیس برگردم و این موضوع 

فقط از سوی رسانه ها مطرح شده بود. 
     البته هنوز خیلی از پیشکس�وتان و کارشناسان، 
دوره ای که ش�ما در پرس�پولیس بودی�د را یکی از 
بهترین دوران ای�ن تیم در چند س�ال اخیر عنوان 
می کنند و حتی رویانی�ان از اخراج ش�ما به عنوان 

بزرگترین اشتباهش نام برده است.
اتفاقات��ی ک��ه در دوره حض��ور م��ن روی نیمک��ت 
پرسپولیس رخ داده تمام شده و باید به رویانیان و دیگر 
دوس��تان بگویم که این صحبت ها به جز این که داغ من 
و هواداران را تازه کند، هیچ تأثیر دیگ��ری ندارد. من در 
آن مقطع توانستم پرسپولیس را از بحران درآورم اما مرا 
نخواستند، دیگر حسرت خوردن هم فایده ای ندارد. شاید 
روزی بار دیگر قسمت ش��د که به نیمکت تیم محبوبم 

برگردم.
     شاید شرایط شما شبیه علیرضا منصوریان باشد. 
او بعد از برد تیمش مقابل استقلال احساس خفگی 
کرده و بس�یار از باخت استقلال ناراحت بوده است. 
ش�ما بعد از شکس�ت پرس�پولیس چنین حس�ی 

نداشتید؟!
قطعا من مثل منصوریان احس��اس خفگی نکردم اما 
به عنوان یک هوادار پرس��پولیس از باخ��ت این تیم هم 
ناراحت ش��دم. به هرحال فوتبال حرفه ای است و من با 
این که یک پرسپولیسی تمام عیار هستم،  به خاطر تعهدم 

به ذوب آهن مجبورم مقابل این تیم قرار بگیرم. 

ش�هروند| س��رانجام اتفاقی که خیلی ها منتظ��رش بودن��د، رخ داد و 
شرکت نه چندان معتبر »آل اش��پورت« پس از بهانه گیری های طرف مقابل 
و جنجال های پیوسته با ارسال نامه ای به فدراسیون فوتبال از ادامه حمایت 

مالی تیم ملی استعفا داد. 
شروع ماجرا

از زمانی که این کمپانی آلمانی تولید لوازم ورزش��ی از حدود 5 سال قبل 
شروع به تولید لباس تیم های استقلال و پرسپولیس کرد، حرف و حدیث هایی 
درباره کیفیتش وجود داشت. آل اشپورت پس از مدت کوتاهی، وظیفه تولید 
 ت��وپ بازی های لیگ برتر را به عهده گرفت و س��رانجام به توصیه س��ازمان 
تربیت بدنی)که در ایران، اولین قرارداد با آل اش��پورت را امضا کرد( اسپانسر 
لباس تیم ملی شد اما در این همکاری همیشه شائبه هایی داشت؛ ازجمله انگ 

کیفیت نامرغوب. 
ماجرای جام جهانی

جنجال های مربوط به اصل نبودن یوزپلنگ نقش بسته روی پیراهن تیم 
ملی، یکی دیگر از اتهامات وارده به ش��رکت تأسیس ش��ده در سال 1948 

است اما این، همه ماجرا نبود. نایک و آدیداس بر سر طراحی لباس تیم های 
جام جهانی 2014، دعوا داش��تند اما تیم ما با یکی از بدترین البسه تیم های 
جام جهانی و ساخته دست »آل اش��پورت« به رقابت ها رفت؛ پیراهنی که در 
هوای گرم، قابلیت خنک سازی نداشت و جنسی بسیار نازل به نظر می رسید. 
پس از جام جهانی هم جنجال ها ادامه یافت و سرانجام این نکونام بود که کاسه 

صبر سران شرکت آلمانی را لبریز کرد.
ضربه آخر

جواد نکونام، کاپیتان اخیرا جدا شده از تیم ملی در برنامه  نود در حضور علی 
کفاشیان، اجناس تولید شده از س��وی »آل اشپورت« را زیر سوال برد و خشم 
سران شرکت را برانگیخت. در بخشی از نامه استعفای آنها به این نکته کلیدی 

اشاره شده است: »آقای نکونام علیه کیفیت محصولات ما صحبت کرده است. 
درحالی که تنها فدراسیون مجاز به انتقاد از محصولات تولیدی با آرم و لوگو 
آل اش��پورت در داخل یا خارج از ایران است. سازمان تحت هدایت کفاشیان 
هم باید در قبال تولید محصولات تقلبی با آرم آل  اش��پورت پاسخگو باشد.« 
گویا نکونام در برنامه تلویزیون��ی روز 17 فروردین اعلام کرده بود، 30 درصد 
شکست های تیم ملی تقصیر »آل اش��پورت« است؛ اتهامی که شرکت تولید 
لوازم و رزشی را به فکر فس��خ قرارداد از طریق یک نامه با 2 رونوشت به تاج و 
کفاشیان انداخت. این شرکت ادعا کرده به عنوان تولیدکننده توپ های لیگ 
فرانسه هیچ گاه امثال زلاتان را شاکی از محصولات خود ندیده و انتظار داشت 
به وقت انتقادهای نکونام، کفاشیان را حامی خود ببیند که عملا با سکوت او 

مواجه شد. 
ادامه ماجرا...

با این وضع باید دید آیا فدراسیون به زودی اسپانسر جدیدی می یابد و در 
صورت پیدا کردن ی��ک جایگزین الزاما خوب، آیا دوب��اره رفتار مورد ادعای 

آل اشپورت را بروز می دهد یا نه؟

نکونام، آل اشپورت را فراری داد

طلاق مالی زوج ناسازگار

دوئل نیمکت های سرخابی با حضور کرار
هفته بیست و پنجم از رقابت های لیگ برتر فوتبال، فردا)جمعه( با انجام دو بازی آغاز می شود. در بازی مهم روز جمعه استقلال 
پس از دو شکس��ت متوالی مقابل ذوب آهن اوج گرفته قرار می گیرد. آبی پوش��ان پایتخت تا حد زیادی از کورس قهرمانی عقب 
افتاده اند و حالا باید تلاش کنند که شانس سهمیه آسیایی را از دست ندهند. استقلال اگر برابر ذوب آهن امتیاز از دست دهد، شانس 
کسب سهمیه اش هم کاهش پیدا می کند و این چیزی نیست که هواداران استقلال نسبت به آن ساکت باشند. بدون شک امیر 
قلعه نوعی در این دیدار با استفاده از کرار جاسم تلاش می کند تا میانه میدان را در اختیار بگیرد و 3 امتیاز این دیدار را کسب کند.در 
سوی دیگر این میدان ذوب آهن قرار دارد که با توجه به عملکرد رو به رشدش تا آستانه کسب سهمیه آسیایی آمده است. در دیگر 
بازی امروز دو تیم قعرجدولی نفت مسجدسلیمان و راه آهن به مصاف یکدیگر می روند. گفتنی است، دیدار نفت مسجدسلیمان و 

راه آهن ساعت 17:30 و بازی استقلال و ذوب آهن ساعت 19 روز جمعه برگزار می شود.

یحیی گل محمدی، سرمربی موفق ذوب آهن در گفت وگو با »شهروند«: 

 از »گواردیولا« و »مورینیو« 
الگو نگرفتم، خودم ذوب آهن را ساختم

 مثل منصوریان از برد مقابل پرسپولیس احساس خفگی نکردم!

منصور برزگر
سرمربی اسبق 
تیم ملی کشتی آزاد


